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Long position in Shares and underlying Shares

   Approximate

   percentage 

  Number of  of the issued 

  issued ordinary  share capital of 

  Shares held the Company(Note 1)

Name of shareholder Capacity 所持已發行 佔本公司已發行股本
股東名稱 身份 普通股數目 之概約百分比（附註1）

Alpha Professional Development Beneficial owner 177,965,114 70%

Alpha Professional Development 實益擁有人 177,965,114 70%

Allied Group Limited Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 2) 70%

聯合集團有限公司 受控法團權益 177,965,114 （附註2） 70%

Allied Properties (H.K.) Limited Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 2) 70%

聯合地產（香港）有限公司 受控法團權益 177,965,114 （附註2） 70%

Lee Seng Huang Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 2) 70%

李成煌 受控法團權益 177,965,114 （附註2） 70%

Lee Seng Hui Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 2) 70%

李成輝 受控法團權益 177,965,114 （附註2） 70%

Lee Su Hwei Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 2) 70%

李淑慧 受控法團權益 177,965,114 （附註2） 70%

Shipshape Investments Limited Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 3) 70%

Shipshape Investments Limited 受控法團權益 177,965,114 （附註3） 70%

Sun Hung Kai & Co. Limited Interests of controlled corporation 177,965,114 (Note 3) 70%

新鴻基有限公司 受控法團權益 177,965,114 （附註3） 70%

Sun Hung Kai Structured  Person having a security  177,965,114 (Note 3) 70%

 Finance Limited  interest in shares

新鴻基結構融資有限公司 持有股份的保證權益的人士 177,965,114 （附註3） 70%

Notes:

1. The percentage of the Company’s issued share capital is based on the 254,234,383 

Shares issued as at 30 September 2018.

2. Lee Seng Hui, Lee Su Hwei and Lee Seng Huang as trustees of Lee and Lee 

Trust indirectly controlled approximately 74.95% interest in Allied Group Limited, a 

company which indirectly held 74.99% interest in Allied Properties (H.K.) Limited.

Allied Properties (H.K.) Limited indirectly held 100% interest in AP Jade Limited which 

in turn indirectly held 100% interest in AP Emerald Limited. AP Emerald Limited 

indirectly held approximately 57.29% interest in Sun Hung Kai & Co. Limited.

Given the shareholding structure discussed above and in note 3 hereinbelow, each of 

Lee Seng Hui, Lee Su Hwei and Lee Seng Huang was deemed to be interested in the 

177,965,114 Shares.

3. Sun Hung Kai Structured Finance Limited was wholly owned by Shipshape 

Investments Limited which was in turn indirectly wholly owned by Sun Hung Kai & 

Co. Limited. Therefore, through Sun Hung Kai Structured Finance Limited’s having 

a security interest in the 177,965,114 Shares, both Shipshape Investments Limited 

and Sun Hung Kai & Co. Limited were deemed to be interested in the 177,965,114 

Shares.

於股份及相關股份之好倉

附註：

1. 本公司已發行股本之百分比乃根據於二零一八年
九月三十日已發行之254,234,383股股份而定。

2. 李成輝、李淑慧及李成煌為Lee and Lee Trust之
信託人，間接控制聯合集團有限公司（間接持有
聯合地產（香港）有限公司74.99%權益之公司）約
74.95%權益。

 聯合地產（香港）有限公司間接持有AP Jade 

Limited之100%權益，而AP Jade Limited間接持
有AP Emerald Limited之100%權益。AP Emerald 

Limited間接持有新鴻基有限公司約57.29%權益。

 鑒於上述討論及下文附註3之股權架構，李成
輝、李淑慧及李成煌各自被視為於177,965,114

股股份中擁有權益。

3. 新 鴻 基 結 構 融 資 有 限 公 司 由Shipshape 

Investments Limited全資擁有，而Shipshape 

Investments Limited由新鴻基有限公司間接全
資擁有。因此，透過新鴻基結構融資有限公
司於177,965,114股股份中擁有之擔保權益，
Shipshape Investments Limited及新鴻基有限公司
均被視為於177,965,114股股份中擁有權益。
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Save as disclosed above, as at 30 September 2018, there were no other 

persons or entities, other than Directors or chief executives of the Company, 

had or were deemed to have interests or short positions in the Shares or 

underlying Shares which were recorded in the register required to be kept 

under section 336 of SFO, or which were notified to the Company.

DISCLOSURE OF DIRECTOR’S INFORMATION UNDER RULE 

13.51B(1) OF THE LISTING RULES

The following is the change in the information of the Directors which is 

required to be disclosed pursuant to the Rule 13.51B(1) of the Listing Rules:

Mr. Khoo Wun Fat William, an independent non-executive Director, has 

been appointed as an independent non-executive director of Fameglow 

Holdings Limited, a company with its shares listed on GEM of the Stock 

Exchange (stock code: 8603), on 21 September 2018.

SUBSEQUENT EVENTS AFTER THE REPORTING PERIOD

Change of Company Name and Stock Short Name

On 5 October 2018, the Company published an announcement in relation 

to the change of the English name of the Company from “Z-Obee Holdings 

Limited” to “Alpha Professional Holdings Limited” and the adoption of 

the Chinese name “阿爾法企業控股有限公司 ” for identification purpose 

only in place of its existing Chinese name “融達控股有限公司 ” which was 

adopted for identification purpose only. The Certificate of Incorporation on 

Change of Name was issued by the Registrar of Companies in Bermuda 

on 24 August 2018 confirming that the English name “Alpha Professional 

Holdings Limited” was registered on 23 August 2018. The Certificate of 

Registration of Alteration of Name of Registered Non-Hong Kong Company 

was issued by the Registrar of Companies in Hong Kong on 2 October 2018 

confirming the registration of the new English name of the Company in Hong 

Kong under the Companies Ordinance (Chapter 622 of the Laws of Hong 

Kong). Following the change of the name of the Company, the English stock 

short name of the Company was changed from “Z-OBEE” to “ALPHA PRO 

HLDGS” and the Chinese stock short name of the Company was changed 

from “融達控股 ” to “阿爾法企業 ” for trading in the Shares on the Stock 

Exchange with effect from 10 October 2018.

除上文披露者外，於二零一八年九月三十日，
概無其他人士或實體（並非董事或本公司主要
行政人員）於股份或相關股份中，擁有或視為
擁有根據證券及期貨條例第336條規定須存置
在登記冊內，或另行知會本公司的權益或淡
倉。

根據上市規則第13.51B(1)條披露董事資
料
以下為根據上市規則第13.51B(1)條需要披露
的董事資料變動：

獨立非執行董事丘煥法先生已於二零一八年
九月二十一日獲委任為亮晴控股有限公司（其
股份於聯交所GEM上市的公司（股份代號：
8603））的獨立非執行董事。

報告期後事項
更改公司名稱及股份簡稱
本公司於二零一八年十月五日刊發有關更改公
司英文名稱由「Z-Obee Holdings Limited」更改
為「Alpha Professional Holdings Limited」及採納
中文名稱「阿爾法企業控股有限公司」（僅供識
別）以取代「融達控股有限公司」（僅供識別）。
百慕達公司註冊處處長已於二零一八年八月
二十四日發出更改名稱註冊證明書，確認英文
名稱「Alpha Professional Holdings Limited」已於
二零一八年八月二十三日註冊。香港公司註冊
處處長已於二零一八年十月二日發出註冊非香
港公司變更名稱註冊證明書，確認本公司之新
英文名稱已根據公司條例（香港法例第622章）
於香港註冊。繼更改公司名稱後， 本公司於聯
交所買賣之英文股份簡稱由「Z-OBEE」更改為
「ALPHA PRO HLDGS」，而其中文股份簡稱由
「融達控股」更改為「阿爾法企業」，自二零一八
年十月十日起生效。
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前稱融達控股有限公司
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